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摘要

本文通过论述绿色金融的国际实践和最新进展这一内容，可

以清晰直观地了解到，我国在进入 21 世纪之后，一直提倡

建立友好型社会、资源型社会，那么此时推出了一种新的环

境经济政策——绿色金融，绿色金融是一个系统性的工程，

其主要是为了保护环境以及节能减排而设立的活动，而且其

中还包含了一系列的规章准则，为发展绿色金融实施的一系

列制度，包括绿色债券、绿色评级等。基于此，本文重点从

绿色金融的国际实践和最新进展进行分析，结合国外先进的

发展经验，为我国发展设立模式选择。
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Abstract
This article can clearly and intuitively understand the international 
practice and the latest progress of green finance. After entering 
the 21st century, China has always advocated the establishment 
of a friendly society and a resource-based society. Environmental 
economic policy - green finance, green finance is a systematic 
project, which is mainly for the purpose of protecting the 
environment and energy conservation and emission reduction, 
and it also contains a series of rules and regulations for the 
development of green finance. A series of systems, including 
green bonds, green ratings, etc. Based on this, this paper 
focuses on the international practice and latest development of 
green finance, combined with advanced foreign development 
experience, to establish a model choice for China's development.
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